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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Digitális tábla lesz, de szakember és program is lesz hozzá?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Önök ígéretek sorát tették a közoktatási informatikai eszközfejlesztésére, a digitáli s
írásbeliség terjesztésére .

1. Hány digitális táblát juttattak el az iskolákba és milyen értékben ?

2. Hány digitális táblát kívánnak összesen a közoktatás rendelkezésére bocsátani és
milyen határidővel? A digitális táblák biztosítása során milyen szakmai kritériumoka t
tartanak szem el őtt?

3. Készültek-e oktatási programcsomagok a tábla szakszerű hasznosítására? Ha igen,
mekkora összegb ő l, és milyen módon történt, történik ezek biztosítása a közoktatá s
számára? Kik voltak ezek fejlesztői? Ha nem készültek, mi ennek az oka, és akkor
mitő l remélik a digitális táblák megfelel ő szakmai hasznosulását?

4. Szerveztek-e a pedagógusoknak képzéseket a digitális tábla használatára, és eze n
hányan vettek részt? Hozzájárult-e a költségvetés e képzések részvételi díjához? H a
igen, mennyivel?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Zsigó Róbert
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